
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 3 obce Kundratice    
konaného dne 28.3.2023 

 
Přítomni:  Pávek P., Šiborová M., Kopáček J., Sysel D., Šibor V. 
Omluveni: Zahálka R., Kudláč L. 
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 

Program:  
     1. Zahájení 
     2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
     3. Schválení programu ZO 
     4. Seznámení s korespondencí 
     5. Žádosti 
     6. Diskuze 
                 7. Závěr 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Viktor Šibor a p. Sysel David a 
zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 5 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili. 
           Hlasování :  5  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   A & J Krejčí uhlí 49 465 Kč.  Zastupitelstvo souhlasí. 

Hlasování: 5 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 5) Žádost o podporu linky bezpečí. Chtějí 2000Kč 

Hlasování: 0 hlasů pro a 5 hlasů proti – neschváleno 
Žádost o vyjádření: Odběr vody -  vrtaná studna v areálu ZD Kundratice. 
Zastupitelstvo projednalo. 

Hlasování: 4 hlasy pro a 1 hlas proti – schváleno 
Ad 6) 
Vloni jsme za spotřebu elektřiny v KD dopláceli cca 45 tis.Kč. Jediná vyšší spotřeba zde byla 
v kadeřnictví, proto jsme letos nainstalovali odpočtový elektroměr, kterým zjistíme spotřebu, 
a tu si pronajímatelka zaplatí. Loňský nedoplatek navrhlo zastupitelstvo vyřešit tak, že 
pronajímatelka uhradí 2000 Kč, což je spotřeba za 3 měsíce, abychom tuto ztrátu částečně 
kompenzovali.  
Pro letošní rok navrhujeme zvýšit měsíční nájemné o 500Kč. Elektřina se bude platit dle 
spotřeby, vodné je zahrnuto v nájmu. 

Hlasování: 5 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

 Obecní úřad řeší pojistnou událost – pád stromu na uložený stavební materiál pana 
Karmazína. Pojistná událost je v řešení Hasičské vzájemné pojišťovny. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 



 
Obec si nechá sjednat nové pojištění nemovitostí a odpovědnosti za škodu, protože stará 
pojistka již nevyhovuje současným cenám majetku. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
V sobotu 26.3 se konal dětský karneval – účast byla velká, děkujeme organizátorkám za 
skvělou zábavu. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 

V sobotu 1.4. se konají Velikonoční dílničky, obec opět přispěje na materiál. 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  5 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 8) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu.  
Schválilo žádosti o vyjádření k vrtané studni v ZD Kundratice, zvýšení nájemného pro 
provozovnu kadeřnictví. Vzalo na vědomí řešení pojistné události a novou pojistnou 
smlouvu. Další schůze ZO bude 25.4.2023 

 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
Marcela Šiborová            David Sysel                  Petr Pávek                                   
              Viktor Šibor 


